




高速、高硬度切削系列

High speed cutting & 
                       High hard cutting

FEATURE 特長

I.   New G13 coating fulfills the needs for 3-dimentinal surface milling, 

      abrasion resistance extension, and high precision.

II.  UB series uses G13 coating to increase its’service life.

III. Suitable for side milling general and die steels with hardness level 

      smaller than HRc48. E.g. NAK80, P20, and P5.

IV. With the actual application and testing executed by a precision 

      mold factory, the degree of wear was within 0.01mm after 12 hours 

      of milling on NAK80(HRC38).

V.  According to the testing report from DHF R&D department, the service 

      life for new G13 coating is three times longer than the coating used in

      UB, BTB, and BTH series.  

1. G13新鍍層解決了模具3D曲面加工,長時間的刀具耐磨性及精度需求。

2. UB採用 G13升級版鍍層、刀具壽命更加提升。

3. 適用於HRC48以下的模具鋼材料及一般鋼材,例如: NAK80 // P20 // P5等。

4. 經過精密模具廠的實際應用和測試，在NAK80（HRC38）上銑削12小時後，

     磨損程度在0.01mm以內。

5. 根據DHF研發部門的測試報告，新G13塗層的使用壽命是UB，BTB和BTH

     系列中使用的塗層的三倍。
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Ball Nose End Mills
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BTG 超微粒圓頭立銑刀 
Ball Nose End Mills
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